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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw zagranicznych Rados³awa Sikorskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W czerwcu ubieg³ego roku marsza³ek Sejmu Bronis³aw Komorowski, wykonuj¹c obowi¹zki prezy-

denta, zatwierdzi³ umowê o tak zwanym ma³ym ruchu granicznym z Bia³orusi¹. Dokumenty w tej spra-
wie podpisa³ na przejœciu granicznym w KuŸnicy (województwo podlaskie). Tym samym zakoñczy³a siê
procedura ratyfikacji umowy po stronie polskiej. Wejœcie w ¿ycie przepisów u³atwiaj¹cych przekracza-
nie granicy mieszkañcom strefy przygranicznej mo¿liwe bêdzie jednak dopiero po dope³nieniu podobnej
procedury po stronie bia³oruskiej. Obecnie w³adze Republiki Bia³oruœ nie zakoñczy³y procedury ratyfi-
kacji przedmiotowej umowy, a ma³y ruch graniczny pomiêdzy Rzecz¹pospolit¹ Polsk¹ a Republik¹ Bia-
³oruœ w istocie nie funkcjonuje.

Dlatego te¿ zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
Czy znany jest Panu przybli¿ony termin zakoñczenia procedury ratyfikacji umowy o tak zwanym ma-

³ym ruchu granicznym z Bia³orusi¹ przez stronê bia³orusk¹?
Sk¹d tak znaczne opóŸnienie w ostatecznym zakoñczeniu procedur ratyfikacyjnych zwi¹zanych

z przedmiotow¹ umow¹?

Z powa¿aniem
Jan Dobrzyñski




